
Bespreekpunten GroenLinks collegebrief Evaluatie ecologisch beheer Stadsbeheer 
 
GroenLinks heeft de commissie B&V verzocht de collegebrief 'Evaluatie ecologisch beheer 
stadsbeheer’ te agenderen. 
 

1. In 2010 is bezuinigd op het ecologisch beheer. De verwachting was dat de bezuiniging 
een negatief effect zou hebben op de biodiversiteit van de bermen, maar dat de 
ecologische kwaliteit op een "aanvaardbaar" niveau zou blijven. Het proces van 
verruiging gaat echter sneller dan verwacht, blijkt uit het onderzoek. De biodiversiteit is 
hierdoor afgenomen. Wat vinden de andere fracties hiervan? En is het college het met 
GroenLinks eens dat dit een trend is die gekeerd moet worden?  

 
2. Het gaat slecht met de bijenstand in Groningen. Uit de evaluatie blijkt dat gefaseerd 

maaien een positieve bijdrage levert aan de bijenstand. Wat GroenLinks betreft blijft de 
gemeente inspanningen leveren om de bijdrage voor de bijenstand te verbeteren. Hoe 
kijken andere fracties hiernaar? In 2012 werd Groningen Zoemt geïnitieerd met 
verschillende acties om de leefomstandigheden van bijen te verbeteren. Hoe blikt het 
college daar op terug en wat zijn de acties die het college in de toekomst wil 
ondernemen? 

 
3. Sinds 2010 wordt het groenafval vergist. Dit heeft geleid tot een vermindering van de 

stortkosten voor stadsbeheer. De gedachte om de besparing op stortkosten terug te 
laten vloeien naar het ecologisch beheer, spreekt GroenLinks aan. Wat vinden de andere 
fracties hiervan? Welke mogelijkheden ziet het college om dit te realiseren? 
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